4D3N BALI RELAXING @

Tour Code: BEC



- ★ Special Cuisine: Jimbaran Beach BBQ Dinner
 - Crispy Duck

Schedule:

D1 ARRIVAL BALI

- Pandawa beach
- Jimbaran Beach

D2 Bali (B/L/D)

- Water Blow
- Tanjung Benoa Sport
- Coffee Factory
- **Baira Sandhi Monument**
- Tanah Lot Temple

D3 Bali (B)

Free for own leisure or you may join the optional tour

D4 DEPARTURE BALI

(B/MOB)



Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:







BALI

- Pandawa Beach had long remained secluded from the crowds of tourists compare to other famous beach. Its spellbinding beauty is unquestionable. Seemingly endless stretches of pure white sand span from one end to another.
- Jimbaran Beach Enjoy the romantic sunset while waiting for your orders. The sunsets in Jimbaran are very beautiful.
- Water Blow you can see that on the cliff face to face with the Indian Ocean, there is a large narrowing gap ('mouth of the blowhole'). When the waves enter the mouth of the blowhole hit a cliff, as if caught in the gap and slammed into the top, it creates a water blow.
- Tanjung Benoa Water Sports located at Tanjung Benoa, only minutes away from Park view height Villas, Tanjung Benoa Beach has long been well known and has become the main tourist destination with its clean white sand and they can relax while other are enjoying water soprts such as:Banana Boat, Parasailing, Jet Ski, Glass Bottom Boat, Scuba Diving, Snorkeling, Sport Fishing and Trawling Fishing.
- Bajra Sandhi Monument is monument of Balinese People Struggle set in the hearth of Denpasar City and appointed as one of Bali Places of Interest. This Monument is recognized by the name of Bajra Sandhi because it's form is looking like Bajra or Genta or bell used by all Hindu Priest in reading off Weda holy sentence (mantra) at religious ceremony. This monument is built in the year 1987 and it is opened by president of Megawati Sukarno Putri on 14 June 2003. The purpose of this monument is to immortalize the soul and spirit of Balinese People struggle, at one blow dig, looking after, developing and also preserve the culture of Bali to be bequeathed to a router generation as advancing capital stroke tread a world of loaded progressively with the challenge and resistance.
- Tanah Lot Temple- Tanah Lot Temple built by one of the last priests to come to BALI from Java in the 16th century, its rituals include the paying of homage to the guardian spirits of the sea.





Depar Date:	ture			Flight :				
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total	
Adult								
Child								

Travel Agent:

4天3夜 巴厘島逍遥樂 ②



Tour Code: BEC



★风味餐: • 金巴兰海边烧烤餐 • 巴厘香酥鸭

精简行程:

第一天抵达巴厘岛

- (机上用餐/晚餐)
- Pandawa 海滩
- 金巴兰海滩

第二天巴厘岛(早/午/晚餐)

- Water Blow
- 南湾Taniung Benoa 水上活动
- 巴厘咖啡厂
- 抗战纪念牌
- 海神庙

第三天巴厘岛(早餐)

● 自由活动 或 参加自费项目

第四天 巴厘岛-回程

(早餐/机上用餐)



行程次序,以當地旅社安排為准。

观光景点:







巴厘岛

- Pandawa 海滩-白色的沙滩位于巴厘岛风景秀丽的送达的石灰岩悬崖上的南部,并 将于五潘达瓦雕像被托管. pandawa海滩这成为海滩之一,海滩位于村pandawa往返 Kutuh,南巴厘岛库塔调皮,这里曾经是一个地方的海藻养殖,因为这里的海浪是相当 安静, 而不是硬似在库塔海滩巴厘岛.
- **金巴兰海滩-**著名的道地烧烤晚餐就在这里,您可一边欣赏到巴厘的日落,一边享 用金巴兰夕阳BBQ晚餐。
- WATER BLOW 景点拥有开阔的平原以及陡峭的悬崖,面朝印度洋。悬崖边上有一 处很窄的缺口,每当潮水涌入缺口,受到两边崖壁的挤压,汹涌的潮水腾空而起,直 冲天际,场面蔚为壮观!游客站在WATER BLOW的开阔处可尽情观赏这处大自然的奇
- 南湾 Tanjung Benoa 在巴厘岛的最南端,是巴厘岛水上活动的主要区域,有空中 飞鱼、拖拽伞、水上摩托车、香蕉船、深潜、海底漫步等项目。都是自费项目。
- 抗战纪念碑 于 1987 年建立,2003 年由苏卡诺总统正式揭幕,借以纪念英勇的战 士抵抗外侮及保存传统文化的侵略。这座纪念碑尖端如钟形,而 Bajra 在印尼文中也 就是「钟」的意思,整座纪念碑雕工细腻,本身就是一座值得细细品味的建筑作品: 纪念碑前方两侧则是大型花园广场。
- 海神庙-汶庙是巴厘岛最重要的印度教庙宇代表,始建于16世纪.该庙坐落在海边一块 巨大的岩石上, 每逢潮涨之时,岩石被海水包围, 整座寺庙与陆地隔绝, 孤绝地矗立在 海水中,只在落潮时才与陆地相连。





出发日期:				航班行程:				
	團費	機場稅及 燃油附加費	小費	旅行社 代收費	簽證	旅行保險	總數	
成人								
小孩								

Travel Agent: